

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site:http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail:mail@jcctm.edu.hk

家長通告 2024-2025/432 <u>試後活動安排</u>

敬啟者:

現有以下事項通知 貴家長,敬希垂注。

- 1. 6月25日至7月2日為「對卷日」,上學時間為上午8:10至下午3:55。
- 2. 6月25日至27日為「東江水源考察之旅」,參與同學請查閱 eClass 通告。
- 6月25日至28日為『粤灣智行「穿越科技星河,溯源香嶺南潮」交流團』,參與同學請查閱 eClass 通告。
- 6月26日(下午1:00-下午5:00)為『「思囚之路」—懲教所參觀』活動,參與同學請查閱 eClass 通告。
- 5. 6月30日至7月7日為「甘肅、青海、敦煌絲綢之路考察團」,參與同學請查閱 eClass 通告。
- 7月2日(下午4:00-下午5:30)、3日及7日(下午2:00-下午3:00)為「學校室內空氣質 數追蹤工作坊」,參與同學請查閱 eClass 通告。
- 7. 7月2日及4日(下午1:30-下午3:30)為「投委會理財教育體驗館參觀」活動,參與同學請 查閱 eClass 通告。
- 8. 7月2日至4日為「非常遊學教育基金訪港交流」活動,參與同學請查閱 eClass 通告。
- 9. 7月3日至7月9日為「試後活動日」,上學時間為上午8:10至下午12:30。活動詳情將透過班主任公布。
- 10.7月4日(下午1:30-下午6:00)為「香港都會大學暑期體驗課程」,參與同學請查閱 eClass 通告。
- 11.7月4日下午為「元代飲食文化」活動,參與同學請查閱 eClass 通告。
- 12.7月4日及7日下午為「印刷廠參觀」活動,參與同學請查閱 eClass 通告。
- 13.7月7日下午為「香港專業教育學院(屯門)—2025 行業探索日」,參與同學請查閱 eClass 通告。
- 14.7月7日及9日下午為「結業禮綵排」,參與綵排同學名單將於7月5日在 eClass 公布。
- 15.7月8日為「領袖訓練日營」,參與同學請查閱 eClass 通告。
- 16.7月8日至15日為『2025百萬青年看祖國「香港青年大美青海行」八日交流團』,參與同學請 查閱 eClass 通告。



Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site: http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.: (852)-2461 1555 傳真 Fax: (852)-2464 6161 電郵 E-mail:mail@jcctm.edu.hk

- 17.7月9日為「中一級訓練日營」,請留意 eClass 通告。
- 18.7月9日(下午1:40-下午4:40)為「中五級應用學習(職業英語)課程」,所有修讀同學須按時出席課堂。
- 19.7月10日上午為『「青年就業起點」(Y.E.S.)暑假生涯規劃嘉年華』,參與同學請查閱 eClass 通告。
- 20.7月10日(下午1:40-下午4:40)為「中四級應用學習(電腦遊戲設計)課程」評核,所有修 讀同學須按時出席考試。
- 21.7月10日(下午1:40-下午5:40)為「中四級應用學習(甜品及咖啡)課程」評核,所有修讀 同學須按時出席考試。
- 22.7月11日為「中二級訓練日營」,請留意 eClass 通告。
- 23. 於 7 月 10 日及 11 日進行的其他非全級性學習活動將另行通知,請留意 eClass 通告。不需參加活動的學生無需回校。
- 24.7月14日為「結業禮」,上學時間為上午8:10至結業禮完結。
- 25.7月14日下午、7月15日至7月17日上午進行「試升增潤課程」,請留意 eClass 通告。 不需參加課程的學生無需回校。
- 26.7月18日上午為「試升評核」,請留意 eClass 通告。不需參加評核的學生無需回校。
- 27.7月18日至8月31日為暑假,暑假期間進行的學習活動將另行通知,請留意 eClass 通告。 敬請家長督促 貴子弟準時出席。如有查詢,請致電 2461 1555 與班主任聯絡。

此致

貴家長

裘錦秋中學(屯門)

陳月平校長謹啟

二零二五年六月二十四日



Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site:http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail:mail@jcctm.edu.hk

Parents Circular 2023-2024/432 Post-Exam Activities' Arrangements

Dear Parents/Guardians,

Please take note of the following:

- 1. 25 June to 2 July will be Exam paper-checking days. School time are from 8:10 AM to 3:55 PM.
- 2. 25 June to 27 June are the Dongjiang Water Source Study Tour. Please refer to the eClass announcement.
- 3. 25 June to 28 June are the Dongguan Study Tour. Please refer to the eClass announcement.
- 4. On the afternoon of 26 June (1:00 PM to 5:00 PM) will be the visit to the Correctional Institution. Please refer to the eClass announcement.
- 5. 30 June to 7 July are the Dunhuang Study Tour. Please refer to the eClass announcement.
- 6. On the afternoon of 2 July (4:00 PM to 5:30 PM), 3 July and 7 July (2:00 PM to 3:00 PM) are the STEAM workshop. Please refer to the eClass announcement.
- 7. On the afternoon of 2 July and 4 July (1:30 PM to 3:30 PM) are the visit to the IFEC FinEd Hub. Please refer to the eClass announcement.
- 8. 2 July to 4 July are the Extraordinary Tour Educational Foundation Exchange Program. Please refer to the eClass announcement.
- 9. 3 July to 9 July will be Post-Exam Activities days. School time are from 8:10 AM to 12:30 PM. Details of activities will be announced by the class teacher.
- 10. On the afternoon of 4 July (1:30 PM to 6:00 PM) will be the Hong Kong Metropolitan University Summer Course. Please refer to the eClass announcement.
- 11. On the afternoon of 4 July will be the activity on Culinary Culture of the Yuan Dynasty. Please refer to the eClass announcement.
- 12. On the afternoon of 4 July and 7 July are the visit to the Printing Factory. Please refer to the eClass announcement.
- 13. On the afternoon of 7 July will be the Industry Exploration Day at IVE(TM). Please refer to the eClass announcement.
- 14. On the afternoon of 7 July and 9 July are the Closing Ceremony Rehearsals. The list of students participating in the rehearsal will be announced on 5 July on eClass.
- 15. 8 July will be the Leadership Training Day Camp. Please refer to the eClass announcement.
- 16. 8 July to 15 July are the Qinghai Study Tour. Please refer to the eClass announcement.



Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site:http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail:mail@jcctm.edu.hk

- 17. 9 July will be the Form One Training Day Camp. Please refer to the eClass announcement.
- 18. On the afternoon of 9 July (1:40 PM to 4:40 PM) will be the Form 5 Applied Learning (Vocational English) course. All enrolled students must attend the class on time.
- 19. On the morning of 10 July will be the "Youth Employment Start" (Y.E.S.) Summer Career Planning Carnival. Please refer to the eClass announcement.
- 20. On the afternoon of 10 July (1:40 PM to 4:40 PM) will be the assessment of the Form 4 Applied Learning (Computer Game Design) course. All enrolled students must attend the class on time.
- 21. On the afternoon of 10 July (1:40 PM to 5:40 PM) will be the assessment of the Form 4 Applied Learning (Pâtisserie and Café Operations) course. All enrolled students must attend the class on time.
- 22. 11 July will be the Form Two Training Day Camp. Please refer to the eClass announcement.
- 23. Other non-school-wide learning activities on 10 July and 11 July will be announced separately. Please pay attention to the eClass announcement. Students not participating do not need to return to school.
- 24. 14 July will be the School's Closing Ceremony. School time are from 8:10 AM until the end of the Ceremony.
- 25. On the afternoon of 14 July and in the morning of 15 July to 17 July are the Promotion Course. Please refer to the eClass announcement. Students not participating do not need to return to school.
- 26. On the morning of 18 July will be the Promotion Assessment. Please refer to the eClass announcement. Students not participating do not need to return to school.
- 27. 18 July to 31 August are the Summer Holiday. Learning activities during the holiday will be announced separately. Please refer to the eClass announcement.

Should you have any enquiries, please contact the Class teachers at 2461 1555.

Yours faithfully,

Chan Yuet Ping Principal 24 June,2025